



For Immediate Release

Français à la suite...

Canadian Parents for French applauds appointment of Kelly Burke as Ontario's French Language Services Commissioner

Mississauga, January 14, 2020 – The Ontario Branch of Canadian Parents for French applauds Ombudsman Paul Dubé's appointment of Kelly Burke as Ontario's new French Language Services Commissioner.

Ms. Burke most recently served as Assistant Deputy Minister in the Ministry of Colleges and Universities. She worked in the Ministry of Francophone Affairs from 2014 to 2019 as Assistant Deputy Minister and Chief Administrative Officer, serving as Interim Deputy Minister for part of 2015. She has held senior positions in the ministries of the Attorney General, Intergovernmental Affairs and Democratic Renewal, and Government and Consumer Services.

A seasoned labour lawyer, she also worked as a French Immersion teacher early in her career. In a statement released by the Ombudsman's office yesterday, Ms Burke expressed her enthusiasm about "what the French Languages Services Unit will be able to accomplish for Francophones and Francophiles in Ontario".

"We are encouraged by Ms Burke's statement and look forward to building on a collaborative relationship, supporting Franco-Ontarians through our efforts to promote official language bilingualism and opportunities for youth to learn French as a second language in the province" stated Denise Massie, President of Canadian Parents for French (Ontario).

- 30 -

Contact: Betty Gormley
Executive Director
Canadian Parents for French (Ontario)
bgormley@on.cpf.ca
on.cpf.ca

Canadian Parents for French is the national network of volunteers which values French as an integral part of Canada and which is dedicated to the promotion and creation of French-second-language learning opportunities for young Canadians.



Pour diffusion immédiate

Canadian Parents for French salue la nomination de Mme Kelly Burke comme Commissaire aux services en français de l'Ontario

Mississauga, le 14 janvier 2020 – Canadian Parents for French (Ontario) accueille très favorablement l'annonce de l'ombudsman Paul Dubé sur la nomination de Mme Kelly Burke au poste de Commissaire aux services en français de l'Ontario.

Mme Burke a récemment occupé le poste de sous-ministre adjointe au Ministère des Collèges et Universités. Elle a travaillé au ministère des Affaires francophones de 2014 à 2019 comme sous-ministre adjointe et directrice générale de l'administration, faisant œuvre de sous-ministre par intérim durant une partie de 2015. Elle a occupé des postes de haut niveau au sein du ministère du Procureur général, du ministère des Affaires intergouvernementales et au Secrétariat du renouveau démocratique, ainsi qu'au ministère des Services gouvernementaux et des Services aux consommateurs.

Avocate chevronnée en droit du travail, elle a également travaillé comme enseignante en immersion française au début de sa carrière. Dans une déclaration publiée hier par le bureau de l'ombudsman, Mme Burke a exprimé son enthousiasme sur « ce que l'Unité des services en français pourra accomplir pour les francophones et les francophiles de l'Ontario ».

« La déclaration de Mme Burke nous motive à bâtir ensemble une relation de collaboration et nous encourage à continuer nos efforts de promotion du bilinguisme des langues officielles et de création d'opportunités d'apprentissage du français langue seconde pour les jeunes à travers la province » précise Denise Massie, présidente de Canadian Parents for French (Ontario).

- 30 -

Contact : Betty Gormley
Directrice Générale
Canadian Parents for French (Ontario)
bgormley@on.cpf.ca
on.cpf.ca

Canadian Parents for French (Ontario) est un réseau national de bénévoles qui estime que la langue française est partie intégrante du Canada et qui se consacre à la promotion et à la création d'opportunités d'apprentissage du français langue seconde pour les jeunes canadiennes et les jeunes canadiens.